

报告编号：042022100907

Tnt

中科华航检测机构



170112050566

# 检测报告

检测类别：\_\_\_\_\_ 废水检测 \_\_\_\_\_

委托单位：\_\_\_\_\_ 北京大学口腔医院 \_\_\_\_\_

单位地址：\_\_\_\_\_ 北京市海淀区中关村南大街 22 号 \_\_\_\_\_

报告日期：\_\_\_\_\_ 2022/10/20 \_\_\_\_\_

北京中科华航检测技术有限公司



报告查询

011022BJ0004529

## 声 明 (Statement)

- 1、本公司承诺：保证检测结果的科学性、公正性和正确性，并对委托单位所提供的样品、技术资料 and 检测结果保密；  
The company promise that Laboratory insists on scientificness, fairness and correctness, which is responsible for the testing data and keeps confidential for the samples and technical data provided by the client;
- 2、如果是送样检测，本报告的检测结果以及对结果的判定结论仅对送检样品负责；  
If the sample is provided by client for testing, the test results of this report and the judgment conclusion of the results are only responsible for the sample provided;
- 3、如果是采样和现场检测，本报告的检测结果以及对结果的判定结论仅适用于采样和现场检测时的工况条件和环境状况；  
If it is sampling and real-time detection, the test results of this report and the judgment conclusion of the results are only applicable to the production load conditions and environmental conditions during sampling and on-site testing;
- 4、委托单位若对本报告有疑问，请在收到报告10天之内与本公司联系，逾期无效；  
If the client has any doubt about this report, please contact us within 10 days after receiving the report. invalid when expires;
- 5、报告为电脑打字，手写、涂改无效；  
The report is typed, handwritten or altered is invalid;
- 6、报告无公司授权签字人签字：无CMA标志和检测专用章和骑缝章无效；  
Report without company authorized signature, CMA logo and special seal for testing and the place is invalid;
- 7、本公司报告正本采用特制防伪纸张印制，纸张表面带有“TNT”防伪纹路，该防伪纹路不支持复印，即复制件不会带有“TNT”防伪纹路；  
The original copy of the company's report is printed with special anti-counterfeit paper, and the surface of the paper has "TNT" anti-fake grain road. The anti-counterfeit grain will not support the photocopy. The copy will not have the "TNT" anti-counterfeit grain;
- 8、本公司报告均有唯一性编号和页码标识，并盖有CMA标志章和检测专用章和骑缝章。未经本公司允许，不得部分复制报告；  
The report of the company has unique number and page number mark, and is stamped with CMA logo seal and detection seal and riding seal. The report shall not be partially reproduced without permission of the company;
- 9、未经授权，对本检测报告部分或全部转载、篡改、伪造都是违法的，将被追究民事、行政甚至刑事责任；  
Without authorization, some or all of the reprint, tampering or forgery of this test report is illegal and will be investigated for civil, administrative or even criminal liability;

本机构通讯资料：北京中科华航检测技术有限公司

Information of the agency: Beijing Zhongke Huahang Testing Technology Co., Ltd .

实验室地址1：北京市石景山区古城大街1号领秀大厦B座506

Laboratory address1: 506, block B, Lingxiu building, No.1, Gucheng street,

Shiingshan District, Beijing

实验室地址2：北京市通州区马驹桥镇景盛南二街19号院内2号楼，

Laboratory address2: Building 2, Yard 19, Jingsheng South 2nd Street, Majuqiao Town,

Tongzhou District, Beijing

联系电话: 010-52880522 15810958874

Tel: 010- 52880522 15810958874

网址: <http://www.tnt-china.com>

Web site: <http://www.tnt-china.com>

## 检测报告

一、样品名称：锅炉污水

## 1、采样信息

样品编号	采样日期	采样点	采样方式	样品状态
W01	2022/10/09	锅炉房污水总排口	瞬时	无色、气味微弱、无浮油、微浊

## 2、检测结果（检测日期：2022/10/09-2022/10/15）

检测项目	检测结果	单位
pH	6.5	无量纲
悬浮物 (SS)	5	mg/L
化学需氧量 (COD <sub>Cr</sub> )	62	mg/L
氨氮 (以 N 计)	0.103	mg/L
动植物油类	1.31	mg/L
五日生化需氧量 (BOD <sub>5</sub> )	35.5	mg/L
总磷 (以 P 计)	0.05	mg/L
全盐量 (溶解性总固体)	366	mg/L

-----本页以下空白-----

# 声 明

## (Statement)

- 1、本公司承诺：保证检测结果的科学性、公正性和正确性，并对委托单位所提供的样品、技术资料 and 检测结果保密；  
The company promise that Laboratory insists on scientificness, fairness and correctness, which is responsible for the testing data and keeps confidential for the samples and technical data provided by the client;
- 2、如果是送样检测，本报告的检测结果以及对结果的判定结论仅对送检样品负责；  
If the sample is provided by client for testing, the test results of this report and the judgment conclusion of the results are only responsible for the sample provided;
- 3、如果是采样和现场检测，本报告的检测结果以及对结果的判定结论仅适用于采样和现场检测时的工况条件和环境状况；  
If it is sampling and real-time detection, the test results of this report and the judgment conclusion of the results are only applicable to the production load conditions and environmental conditions during sampling and on-site testing;
- 4、委托单位若对本报告有疑问，请在收到报告10天之内与本公司联系，逾期无效；  
If the client has any doubt about this report, please contact us within 10 days after receiving the report. Invalid when expires;
- 5、报告为电脑打字，手写、涂改无效；  
The report is typed, handwritten or altered is invalid;
- 6、报告无公司授权签字人签字：无CMA标志和检测专用章和骑缝章无效；  
Report without company authorized signature, CMA logo and special seal for testing and the place is invalid;
- 7、本公司报告正本采用特制防伪纸张印制，纸张表面带有“TNT”防伪纹路，该防伪纹路不支持复印，即复制件不会带有“TNT”防伪纹路；  
The original copy of the company's report is printed with special anti-counterfeit paper, and the surface of the paper has "TNT" anti-fake grain road. The anti-counterfeit grain will not support the photocopy. The copy will not have the "TNT" anti-counterfeit grain;
- 8、本公司报告均有唯一性编号和页码标识，并盖有CMA标志章和检测专用章和骑缝章。未经本公司允许，不得部分复制报告；  
The report of the company has unique number and page number mark, and is stamped with CMA logo seal and detection seal and riding seal. The report shall not be partially reproduced without permission of the company;
- 9、未经授权，对本检测报告部分或全部转载、篡改、伪造都是违法的，将被追究民事、行政甚至刑事责任；  
Without authorization, some or all of the reprint, tampering or forgery of this test report is illegal and will be investigated for civil, administrative or even criminal liability;

本机构通讯资料：北京中科华航检测技术有限公司

Information of the agency: Beijing Zhongke Huahang Testing Technology Co., Ltd .

实验室地址1：北京市石景山区古城大街1号领秀大厦B座506

Laboratory address1: 506, block B, Lingxiu building, No.1, Gucheng street,

Shijingshan District, Beijing

实验室地址2：北京市通州区马驹桥镇景盛南二街19号院内2号楼，

Laboratory address2: Building 2, Yard 19, Jingsheng South 2nd Street, Majuqiao Town,

Tongzhou District, Beijing

联系电话: 010-52880522 15810958874

Tel: 010- 52880522 15810958874

网址: <http://www.tnt-china.com>

Web site: <http://www.tnt-china.com>

二、检测基本信息

分析项目	分析方法	方法标准号	仪器名称及型号	仪器编号	方法检出限
pH 值	水质 pH 值的测定 电极法	HJ 1147-2020	便携式 PH 计 PHBJ-260	TNT/T-345	—
悬浮物 (SS)	水质 悬浮物的测定 重量法	GB 11901-1989	电子天平 BSA224S-CW	TNT/T-010	—
化学需氧量 (COD <sub>Cr</sub> )	水质 化学需氧量的 测定重铬酸盐法	HJ 828-2017	滴定管	—	4mg/L
氨氮 (以 N 计)	水质 氨氮的测定 纳氏试剂分光光度法	HJ 535-2009	紫外可见分光光 度计 TU-1810D	TNT/T-359	0.025mg/L
动植物油类	水质 石油类和动植 物油类的测定 红外分光光度法	HJ 637-2018	红外测油仪 FlyScience2000	TNT/T-273	0.06mg/L
五日生化需氧量 (BOD <sub>5</sub> )	水质 五日生化需氧 量 (BOD <sub>5</sub> ) 的测定 稀释与接种法	HJ 505-2009	生化培养箱 SHP-250	TNT/T-270	0.5mg/L
总磷 (以 P 计)	水质 总磷的测定 钼酸铵分光光度法	GB 11893-1989	紫外可见分光光 度计 TU-1810D	TNT/T-359	0.01mg/L
全盐量 (溶解性总固体)	水质 全盐量 (溶解性 总固体) 的测定 重量法	HJ/T51-1999	电子天平 AUW220D	TNT/T-354	—
本报告由通州实验室检测					

\*\*\*报告结束\*\*\*

备注：“—”=无规定。

编写人： 贾丽杰

签发人： [Signature]

复核人： 朱立辉

签发日期： 2022.10.20

011022BJ0004527

## 声 明 (Statement)

- 1、本公司承诺：保证检测结果的科学性、公正性和正确性，并对委托单位所提供的样品、技术资料 and 检测结果保密；  
The company promise that Laboratory insists on scientificness, fairness and correctness, which is responsible for the testing data and keeps confidential for the samples and technical data provided by the client;
- 2、如果是送样检测，本报告的检测结果以及对结果的判定结论仅对送检样品负责；  
If the sample is provided by client for testing, the test results of this report and the judgment conclusion of the results are only responsible for the sample provided;
- 3、如果是采样和现场检测，本报告的检测结果以及对结果的判定结论仅适用于采样和现场检测时的工况条件和环境状况；  
If it is sampling and real-time detection, the test results of this report and the judgment conclusion of the results are only applicable to the production load conditions and environmental conditions during sampling and on-site testing;
- 4、委托单位若对本报告有疑问，请在收到报告10天之内与本公司联系，逾期无效；  
If the client has any doubt about this report, please contact us within 10 days after receiving the report. invalid when expires;
- 5、报告为电脑打字，手写、涂改无效；  
The report is typed, handwritten or altered is invalid;
- 6、报告无公司授权签字人签字：无CMA标志和检测专用章和骑缝章无效；  
Report without company authorized signature, CMA logo and special seal for testing and the place is invalid;
- 7、本公司报告正本采用特制防伪纸张印制，纸张表面带有“TNT”防伪纹路，该防伪纹路不支持复印，即复制件不会带有“TNT”防伪纹路；  
The original copy of the company's report is printed with special anti-counterfeit paper, and the surface of the paper has "TNT" anti-fake grain road. The anti-counterfeit grain will not support the photocopy. The copy will not have the "TNT" anti-counterfeit grain;
- 8、本公司报告均有唯一性编号和页码标识，并盖有CMA标志章和检测专用章和骑缝章。未经本公司允许，不得部分复制报告；  
The report of the company has unique number and page number mark, and is stamped with CMA logo seal and detection seal and riding seal. The report shall not be partially reproduced without permission of the company;
- 9、未经授权，对本检测报告部分或全部转载、篡改、伪造都是违法的，将被追究民事、行政甚至刑事责任；  
Without authorization, some or all of the reprint, tampering or forgery of this test report is illegal and will be investigated for civil, administrative or even criminal liability;

本机构通讯资料：北京中科华航检测技术有限公司

Information of the agency: Beijing Zhongke Huahang Testing Technology Co., Ltd .

实验室地址1：北京市石景山区古城大街1号领秀大厦B座506

Laboratory address1: 506, block B, Lingxiu building, No.1, Gucheng street,

Shiingshan District, Beijing

实验室地址2：北京市通州区马驹桥镇景盛南二街19号院内2号楼，

Laboratory address2: Building 2, Yard 19, Jingsheng South 2nd Street, Majuqiao Town,

Tongzhou District, Beijing

联系电话: 010-52880522 15810958874

Tel: 010- 52880522 15810958874

网址: <http://www.tnt-china.com>

Web site: <http://www.tnt-china.com>